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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:3143 Postutdelning

Nyligen släppte organisationen Företagarna en rapport som visar att Sveriges 
företag drabbas negativt av de försämringar av den landsomfattande 
posttjänsten som just nu sker. Postnord kommer från och med 2022 att införa 
varannandagsutdelning i hela landet, vilket 66 procent av företagen uppger 
kommer att få negativa konsekvenser. Regeringen föreslog även nyligen att 
befordringskraven i postförordningen ska sänkas ytterligare, så att endast 85 
procent ska få sina brev inom två dagar och 97 procent inom fyra dagar. Dock 
visar undersökningen att företagen har ett stort behov av att skyndsamt kunna 
skicka och ta emot både brev och paket.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att kompensera för den reducering 
av postutdelning som har skett och som beräknas ske?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-08
Besvaras senast
2021-06-16 kl. 12.00


